

POWER SOURCES

For operation with dry batteries

Turn lock metal knob of battery room lid until it is aligned with the mark (☛). Now, the battery room lid is ready to open. Open the lid and install 8 pcs. of Size "D" drycells, provided as accessories, into the battery room as indicated by the Diagram shown there, avoiding misplacement such as confusion of plus (+) side of battery with the minus (-).

For operation with car battery

Connect DC-12V jack found in the back of the set to DC-12V car battery by means of DC power cord. This automatically disconnects the dry battery power circuit of the set and makes the set ready to operate on car battery power.

ALIMENTATION

Fonctionnement par le pile sèche

Tourner le bouton de récipient de pile sèche jusqu'à ce que la ligne soit mis sur la signe (☛). Ensuite, vous pouvez facilement ouvrir le couvercle de récipient. Enlever le couvercle et mettre huit pièces de pile sèche d'un type "D", pourvu dans accessoires, dans le récipient suivant l'illustration dans le diagramme. Prendre garde de ne pas confondre les pôles positif et négatif.

Fonctionnement par batterie auto

Relier le jack de 12 V, se trouve en arrière de l'appareil à la batterie auto au moyen d'un câble pour la connexion. Après cela, l'alimentation par le pile sèche se détache automatiquement et l'appareil est prêt pour le fonctionnement par la batterie auto.